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Art: Styrelsemöte

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ulle Liukkonen, ordförande
Helene Eliasson, vice ordförande
Karin Arkmo Larsson, sekreterare
Kristina Nilsson, kassör
Isabel Skogström, ledamot
Thomas Fahlén, ledamot
Anna Holter, ledamot fr § 148
Margaretha Carlsson, suppleant
Marianne Bergman, suppleant 

Anmält förhinder:  Anki Pettersson, Josefine Bergquist, 

§ 142 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 143        Val av justerare

Enligt tidigare fastställd ordning justerar Kristina,  (jämte mötesordföranden) dagens 
protokoll.

§ 144 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes.

§ 145 Föregående protokoll

Lästes igenom och godkändes.



§ 146 Anmälan övriga frågor/ärenden

Se övriga frågor för tidigare anmälda frågor.

Tillkom under mötet: Kursanmälningar

§ 147 Skrivelser

E-post från SBK ang utebliven rapportering om gruppmomenten på några av våra tävlingar. 
Åtgärdat av tävlingsansvarig.

§ 148 Ekonomi

Inga större förändringar i ekonomin. Se mer i bifogade rapporter.

Kristina ska undersöka om det i bokföringsprogrammet går att gör om lite så att det blir mer 
specificerat om det gäller tävling eller utbildning under respektive huvudgrupp.

Utbetalning av arvoden via Studiefrämjandet: Meta har pratat med dem idag, kommer att få 
återkoppling till veckan om det kan fungera.

§ 149 Avel och hälsa

a) MH/MT

Sista MH:t för säsongen är genomfört. Vi har kö till MT, men just nu kan vi inte köra något. 
Får se vilken vinter det blir.

Anna håller en M1:a den 13 och 30:e november. Vi har 15 anmälningar, kan inte ta emot 
några fler.

b) BPH

Säsongens första och årets sista inomhus-BPH är nu på söndag den 5 november. Fler 
funktionärer behöver utbildas.

Inför nästa år är det bokat 3 inomhustillfällen i Klass: 28 januari, 25 februari och 18 mars.

c) Utställning

Planeras för utställning  17-18 februari i samarbete med VNKK. Behövs folk i köket och på 
parkeringen.

Majutställningen 2018: Klart med ett par domare. Planeringen pågår.

Meta ska hålla en central CUA-utbildning (Certifierad UtställningsAnsvarig) i januari. Vi 
behöver några fler.

Vi kommer att söka utställningen för år 2020 också, ansökan görs i år.



§ 150 Prov och tävling

Det har tillkommit en funktion i SBK-tävling att man numer aktivt måste kryssa i att man 
tagit del av reglerna innan man kan anmäla sig till en tävling.

a) Bruks/lydnad

Alla tävlingar för året är klara. Återstår KM i lydnad, 12 november.

b) Agility

Inget nytt att rapportera när det gäller tävling. Träningskvällar ordnas på Klass Arena under 
vintern, väldigt populärt.

c) Rally

Inget att rapportera.

d) Nose work

Inget att rapportera.

§ 151 Hundägarutbildning

Kurserna börjar avslutas. Två allmänlydnadskurser, två valpkurser, agilitykurser och 
rallykurs. Nosework-kurs drar igång i november och en till framåt februari.

Fortsättningskurs i 15-17 december med extern instruktör, Michael Hedman, med 
tävlingsinriktning. Startar med en föreläsning om nosarbete på fredagkväll.

§ 152 Samhällsnytta

Inget att rapportera.

§ 153 Organisation

a) Kök 

Inget att rapportera, det rullar på med mycket jobb.

b) Stuga/mark

Grusplan är färdigställd. Krigsbyn ska skotta i vinter i samband med att de skottar vägen. 
Planen ska märkas ut med plogpinnar. Anna meddelar Jens på Krigsbyn att vi vill få hela 
grusplanen skottad. Den ska vältas innan snön kommer, Heléne ska ordnar med en vält från 
Skanska.

Vi har ett par ställen som blir stora pölar när det regnar, vid bommen och på grusplan. Bör 
åtgärdas. Anna ber Peter Dahlin (Gräv och Väg) att åka hit någon gång när det regnar och se 
om det går att åtgärda.



Anna kommer att planera in en arbetsdag till våren. Bra om så många som möjligt kan komma
så att vi får klart allt som saknas.

Belysning på agilityplan måste åtgärdas. Eventuellt kan vi flytta ett par lampor från rallyplan 
till agilityn. Vi ska också sätta upp sensorlampor på containern för ytterligare belysning.

Avloppsanläggningen: Vi måste på något sett åtgärda de problem som finns. Ett alternativ kan
tydligen vara att sätta en traditionell trekammarbrunn mellan befintlig brunn och stugan. 
Problemet kanske inte är toaletterna utan vatten från köket när vi har stora arrangemang. Men 
eftersom vi inte vet hur det fungerar måste vi få hjälp från någon som vet vad vi kan göra. 
Anna kollar efter någon som kan hjälpa oss. Hon börjar med att prata med Peter som hjälpte 
oss med att gräva.

Vi måste även se över rören lite allmänt men främst på toaletterna. Hade läckage här för några
veckor sedan. Heléne kollar med vad som kan behövas med en rörmokare.

c) IT, Info, Sponsor

Inget att rapportera.

§ 154 Utveckling/Vision/Framtid Timrå BHK

Ulle och Anna ska sammanställa medlemsenkäten.

§ 155 Övriga frågor

a) Medlemsmötet 2 december: Ulle har kollat med Isabel som handlar till gröten. 
Anmälan ska ut på hemsidan och FB-gruppen. Julklapp på K för 50 kronor. 

b) Valberedningen: Bör komma igång med sitt jobb. Vi bjuder in dem till budgetmötet 
den 22 november.

c) Styrelsemöte 22 november inklusive budgetpunkt: Ulle skickar kallelse till 
utskottsansvariga tillsammans med årets budgetar. 

d) Studiecirkel: Böckerna finns och delas ut till styrelsemedlemmarna.Tanken är att vi 
läser en del åt gången till nästa möte. Denna gång kapitel 1 och 2.

e) Vård i vilda-kurs: Meta undrar om det finns intresse för att hon håller en Vård i vilda
kurs i klubbens regi. Innehåller HLR utbildning för hund bl.a. Kan läggas upp på två 
kvällar eller en hel dag, totalt 7 timmar. Intresse finns absolut, Meta kan lägga upp det 
som det passar henne.

f) Agility-SM nästa år: Meta undrar om någon på klubben är engagerad. Arrangeras av 
Sagik. Klubben kommer inte att ställa upp med material eller liknande eftersom det 
inte är vårt arrangemang.



g) Klubbkläder för SM-deltagare: Deltagare som tagit sig till SM via 
kvalificeringstävlingar och representerar klubben kan få klubboveraller för max 1000 
kronor.

§ 156 Nästa styrelsemöte

Onsdag 22 november, Planeringsmöte med utskottsgrupperna inför 2018

Lördag 2 december, medlemsmöte med julgröt. 

Måndag 11 december, styrelsemöte för kallelse till årsmötet 18 februari 2018

§ 157 Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet.

Vid tangenterna:

__________________________________________

Karin Arkmo Larsson

Justeras:

__________________________________________

Ulle Liukkonen , mötesordförande

Justeras:

__________________________________________

Kristina Nilsson


